國立臺中教育大學圖書館借閱證申請表(其他身分用)112.9版
National Taichung University of Education Library
Application Form for the NTCU Library Card
[bookmark: _GoBack]        本人向貴館申請借閱證，一切行為悉依貴館相關閱覽及借書規則辦理，如有違反，願遵守貴館規定處理。本人承諾欲離開臺中教育大學前，必須至圖書館流通櫃臺辦理離校手續，還清所借書刊、逾期罰款或賠書款。
I am applying for the NTCU library card and will abide by all the NTCU library circulation rules. In case of any violations, I will accept any penalties according to the National Taichung University of Education Library Rules. I promise to return all library materials and pay overdue fines or replacement fees before leaving NTCU.
申請人簽名：
.
_________________________________
Applicant Signature
	姓	名
Full Name
	

	所屬單位
Department
	
	職	稱
Position Title
	

	行動電話
Mobile Phone No.
	
	
	

	電子郵件地址
Email Address
	

	期	限
Visiting Period
	自	  年  	月   	日至  	年   	月   	日
From(year/month /day )	to	(year/month /day )


   
        該員離開臺中教育大學後，如尚有圖書未還、罰款或賠書款等，申請單位將積極處理賠償事宜。
Once the visiting scholar/ student leaves the National Taichung University of Education, The Department will spend every effort to help dealing with any unsettled issues, such as replacement, fines, and the return of the library materials.

系所單位主管簽章：Signature of the host faculty or chair of Department：


單位承辦人簽章Department staff (contact person)：
 	

申請日期Application Date：(      年year/     月month/      日day)

註：請攜帶下列物件至本館流通櫃臺辦理：1.在校日期相關公文 2.照片1吋 1 張  3.護照或居留證
Note：Please bring the following items to the circulation desk：1. official document issued  2. One photo  3.Passport or ARC
